



3 kg

Calcium كلسيوم



5 kg

**Calcium aids bone growth, teeth resilience, eyesight and also essential for optimum milk production and growth rate:**

- The mineral element found in the greatest abundance in mammals is calcium.
- It is vital for healthy bones and teeth (where 90% of this mineral is found).
- Calcium is an important thing for animal growth and pregnancy.
- calcium plays essential roles in blood coagulation and muscular contraction as well as serving as a second messenger in a host of intracellular reactions.
- Calcium is also essential for optimum milk production and growth rate in animals.

### Usage:

- It is 40g/day for cattle (Bovine) and 5g/day for sheep (Ovine) Consumption may be a little high in the first days depending on the animal's need, but it returns to normal within a few days.

### Packaging:

- 3 kg round block
- 5 kg square

**كالكسيوم يساعد على نمو العظام ، ومرونة الأسنان ، والبصر كما أنه ضروري لإنتاج الحليب ومعد النمو الأمثل**

- العنصر المعدني الموجود في أكبر وفرة في الثدييات هو الكالسيوم
- (إنه حيوي لصحة العظام والأسنان (حيث يوجد 90% من هذا المعدن كالكسيوم عنصر مهم لنمو الحيوانات والحمل
- كالكسيوم يلعب أدوارًا أساسية في تخثر الدم وتقلص العضلات بالإضافة إلى أنه بمثابة مرسل ثان في مجموعة من التفاعلات داخل الخلايا
- كالكسيوم ضروري أيضًا لإنتاج الحليب ومعدل النمو الأمثل في الحيوانات

### طريقة الاستخدام

- 40 جرام / يوم للماشية الكبيرة و 5 جرام / يوم للأغنام و الماشية الصغيرة قد يكون الاستهلاك مرتفعًا قليلًا في الأيام الأولى اعتمادًا على حاجة الحيوان ولكنه سيعود إلى طبيعته في غضون أيام قليلة ،

### التعبئة

- كيلو على شكل كتل دائرية 3
- كجم مربع الشكل 5

تقوية العظام والحوافر

كثافة الحليب والطعم

زيادة وجود الحليب

*Recommended by the vets!*

*أوصت بها الأطباء البيطريون!*